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Výkonný	výbor	

Konference	ČJF		

Ve	 čtvrtek	 30.	 listopadu	 se	 ve	 Sportovním	 centru	 Nymburk	 uskutečnila	 celostátní	
konference	 České	 jezdecké	 federace.	 Na	 programu	 jednání	 byla	 zpráva	 o	 činnosti	
výkonného	výboru	a	hospodaření	ČJF	za	uplynulé	období.	
Jednání	 se	účastnilo	70	delegátů	z	12	 regionů	a	 schůzi	vedl	pan	 JUDr.	Petr	Toman.	
Jako	první	si	mohli	účastníci	vyslechnout	zprávu	o	činnosti	výkonného	výboru,	kterou	
přednesla	 prezidentka	 ČJF	 Ing.	 Olga	 Plachá,	 následovala	 zpráva	 viceprezidenta	 pro	
ekonomiku	 o	 hospodaření,	 Ladislava	 Duba,	 zpráva	 předsedy	 Disciplinární	 komise	
pana	 JUDr.	Petra	Tomana	a	zpráva	Kontrolní	a	 revizní	komise,	kterou	přednesl	pan	
Marek	 Holub.	 S	 koncepcí	 rozvoje	 a	 podpory	 sportu	 na	 příští	 období	 seznámila	
účastníky	konference	paní	Ing.	Gabriela	Valeriánová,	která	je	odpovědná	za	strategii	
a	řízení	projektů.	
Poté	následovala	věcná	diskuze.	Diskutována	byla	např.	otázka	přečerpání	rozpočtu	
u	 projektu	 JIS,	 jehož	 dodatečně	 navýšené	 náklady	 Rada	 ČJF	 odsouhlasila	 při	 svém	
posledním	zasedání.	Pravděpodobně	došlo	k	systémové	chybě,	kterou	v	této	chvíli	na	
pokyn	členů	VV	prověřuje	Kontrolní	a	 revizní	komise.	V	návaznosti	na	prezentaci	o	
koncepci	 rozvoje	 sportu	odpovídala	 Ing.	Valeriánová	na	dotazy	ohledně	uvažované	
konkrétní	 podpory	 malých	 pořadatelů	 závodů,	 Ladislav	 Dub	 pak	 reagoval	 na	
připomínky	 týkající	 se	 změn	 a	 financování	 v	 rámci	 projektů	 zařazených	 do	 této	
koncepce	 rozvoje.	 Plán	 na	 rok	 2018	 se	 ještě	 zpracovává	 na	 základě	 poznatků	 a	
podkladů	z	 jednotlivých	oblastí	za	uplynulou	sezonu.	Bohumil	Rejnek,	viceprezident	
pro	 sport	 odpovídal	 na	 dotazy	 týkající	 se	 koordinace	 blížících	 se	 Světových	
jezdeckých	her	v	Tryonu	2018.	Byla	 také	diskutována	nutnost	 zvýšit	 informovanost	
členů	 prostřednictvím	 publikování	 včasných	 zápisů	 z	 jednání	 VV	 a	 Rady	 včetně	
příslušných	příloh.	Toto	bude	v	budoucnu	zajištěno	i	v	souvislosti	s	přípravou	nového	
jednacího	 řádu.	Podrobnější	 informace	 budou	 dostupné	 v	 zápisu	 z	 konference	 a	 v	
jednotlivých	 zprávách	 členů	 VV,	 které	 jsou	 uloženy	 na	 webu	 ČJF:	
http://www.cjf.cz/organizace/konference/		



Generální	zasedání	FEI	v	Montevideo	a	jeho	závěry	

Ve	 dnech18.-21.11.	 se	 uskutečnilo	 Generální	 zasedání	 FEI	 (GA)	 v	 uruguayském	
Montevideu.	Na	programu	jednání	byl		mimo	jiné	i	kvalifikační	systém	na	OH	2020	v	
Tokiu	 a	 schvalování	 návrhu	 změn	 pravidel	 pro	 sezonu	 2018.	 Mezi	 delegáty	 z	
národních	federací	byl	i	viceprezident	ČJF	pro	sport	Bohumil	Rejnek.	V	průběhu	roku	
2017	 byly	 návrhy	 změn	 diskutovány	 mezi	 organizátory	 závodů,	 FEI	 (Mezinárodní	
jezdecká	federace),	EEF	(Evropská	jezdecká	federace),	jezdci	a	NF	(národní	federace).	
Dohromady	 se	 zúčastnilo	 250	 delegátů	 zastupujících	 106	 členských	 národních	
federací	z	celkového	počtu	134.	
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Z	nejdůležitějších	změn	můžeme	uvést	následující:		
Nejvíce	 diskutovanou	 změnou	 byl	 bezesporu	 kontraverzní	 zvací	 systém	 na	
mezinárodní	závody	CSI,	který	byl	změněn	začátkem	roku	2017,	kdy	byla	udělena	ze	
strany	 FEI	 výjimka	 pořadateli	 sérií	 GCT/GCL.	 Tato	 změna	 zvedla	 vlnu	 diskuzí,	 které	
proběhly	 následně	 i	 na	 FEI	 Sport	 Forum	 v	Lausanne	 na	 jaře	 letošního	 roku.	 Nově	
schválená	 výjimka	 pro	 GCL	 v	praxi	 znamená,	 že	 60	%	 pozvaných	 jezdců	 jsou	 členy	
týmů,	 které	 do	 soutěže	 vstupují	 na	 základě	 uhrazení	 vysokého	 startovného.	Návrh	
pro	 GA	 	 podporoval	 výjimku	 ze	 zvacího	 systému	 pro	 závody	 kategorie	 CSI5*	 a	 FEI	
schválené	 série,	 kterými	 jsou	 vedle	 GCT/GCL	 také	 Světový	 pohár	 a	 Pohár	 národů.	
Tento	 návrh	 s	sebou,	 podle	 jeho	 odpůrců,	 přináší	 riziko,	 že	 takto	 budou	mít	 jezdci	
možnost	si	svou	účast	na	těchto	závodech	zaplatit	a	zisk	bodů	do	světového	žebříčku	
pro	 ně	 bude	 při	 pravidelné	 účasti	 na	 CSI5*	 dostupnější.		 Asociace	 jezdců	 IJRC	 za	
podpory	 EEF	 tedy	 apelovala	 na	 to,	 aby	 FEI	 do	 tohoto	 nezahrnovala	 série	 SP	 a	 PN,	
protože	v	případě	například	PN	je	nyní	věcí	federací	a	trenérů	národních	týmů	určit,	



kdo	bude	jejich	zemi	reprezentovat	dle	skutečné	výkonnosti.	Takový	systém	je	férový	
a	dává	šance	na	umístění	ve	světovém	žebříčku	schopným	a	talentovaným	jezdcům.	
Přestože	se	32	evropských	NF	vyjádřilo	proti	návrhu,	byl	přijat.	Zástupce	francouzské	
federace	 uvedl,	 že	 alespoň	 Evropa	 všem	 dala	 najevo,	 že	 tudy	 cesta	 k	férovému	
sportu	nevede.	

	
Navrhované	 olympijské	 kvalifikace	 pro	 všechny	 tři	 olympijské	 disciplíny:	 skoky,	
drezura	 a	 všestrannost	 byly	 schváleny	 GA	 a	 v	 roce	 2018	 budou	 pak	 představeny	
Výkonné	radě	MOV	pro	konečné	schválení.	Zde	je	nutné	připomenout,	že	se	jedná	o	
průlomový	krok	v	olympijských	kvalifikacích	a	i	naši	jezdci	budou	mít	velkou	šanci	se	
probojovat	jako	družstvo,	nebo	jednotlivec	na	OH.	Byla	odsouhlasena	změna	týkající	
se	 uzávěrky	 plnění	 olympijských	 kvalifikací	 pro	 skoky,	 drezúru	 a	 všestrannost.	
Z	původního	termínu	18.	května	2020	byl	termín	posunut	na	5	týdnů	před	uzávěrkou	
přihlášek,	což	bude	stanoveno	rozpisem.	
	
Co	 se	 týká	 zadních	 kamaší	 při	 skokových	 soutěžích,	 bylo	 schváleno,	 že	 v	průběhu	
následujících	 3	 let	 	 roku	 bude	 zavedeno,	 že	 zadní	 kamaše	 budou	 používány	 pouze	
pro	 ochranu	 a	 toto	 pravidlo	 bude	 postupně	 implementováno	 v	několika	 fázích	
počínaje	1.	 lednem	2019	v	soutěžích	pro	pony	a	děti	a	v	následujících	letech	budou	
postupně	přidány	další	kategorie.		
	
Podle	 nově	 schválených	 veterinárních	 pravidel	 nebude	 již	 např.	 možné	 koním	
podávat	 injekce	 před	 soutěží	 s	jakoukoliv	 látkou	 v	 den,	 kdy	 soutěží.	 Výjimka	 bude	
udělena	pro	nouzové	ošetření	koní	a	soutěže	začínající	od	18:00	nebo	později.	Bylo	
také	objasněno,	 jaké	podpůrné	terapie	 lze	použít	během	závodů	FEI	a	kdo	 je	může	
vykonávat.	 Podpůrné	 terapie	 byly	 rozděleny	 do	 neomezených	 a	 omezených.	
Omezené	terapie	může	provádět	pouze	vyškolený	veterinář	a	veterináři	s	povolením	
uvedeným	 v	 databázi	 FEI.	 Zvláštní	 pokyny	 budou	 vydány	 a	 rozeslány	 národním	
federacím	ohledně	požadavků	na	školení	a	zapsání	povolených	veterinářů.	Stewardi	
budou	 moci	 provádět	 kontroly,	 aby	 zkontrolovali	 průkaz	 totožnosti	 veterináře	 a	
mohli	ověřit	léčbu,	kterou	provádějí.	
	
Více	informací	na	webu	FEI:	http://www.fei.org		
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Členství	90	let	ve	FEI	

Česká	 jezdecká	 federace	 si	 letos	 připomíná	 devadesátileté	 výročí	 členství	
v	Mezinárodní	 jezdecké	 federaci.	 V	roce	 1927	 se	 tehdejší	 Československá	 jezdecká	
společnost	 stala	 členem	mezinárodní	 organizace,	 jež	 vznikla	 o	 šest	 let	 dříve.	 Dnes	
sdružuje	FEI	134	národních	federací	a	v	její	je	každá	národní	organizace	samostatným	
orgánem,	který	ve	své	zemi	zastřešuje	všechny	jezdecké	disciplíny.	FEI	ve	spolupráci	s	
národními	federacemi	reguluje	a	upravuje	pravidla	pro	jednotlivé	disciplíny.	Členství	
ve	FEI	 je	přístupné	vždy	pouze	pro	jeden	národní	řídící	orgán	z	jakékoli	země,	který	
kontroluje	olympijské	jezdecké	disciplíny,	podporované	jeho	národním	olympijským	
výborem.	Federace	jsou	rozděleny	do	9	regionálních	skupin,	přičemž	Česká	republika	
je	ve	skupině	1.	
Zapojením	do	FEI	má	národní	federace	nárok	na	pořádání	mezinárodních	závodů	ve	
své	zemi	v	 souladu	se	statutem,	všeobecnými	a	 sportovními	pravidly	FEI.	 Sdružené	
NF	 se	 mohou	 účastnit	 světových	 a	 kontinentálních	 šampionátů,	 navrhovat	 změny	
pravidel	 nebo	 předkládat	 návrhy	 na	 nová	 pravidla	 prostřednictvím	 daných	
technických	 komisí.	 Zároveň	 také	 získávají	 právo	 účastnit	 se	 a	 hlasovat	 při	
pravidelném	generálním	zasedání	FEI	a	těžit	z	rozvojových	programů	zaměřených	na	
propagaci	tohoto	sportu.	Díky	členství	ve	FEI	má	ČJF	možnost	přímo	ovlivňovat	vývoj	
jezdectví	 a	 diskutovat	 společně	 navrhované	 změny	 pravidel,	 kritéria	 kvalifikací	 na	
světové	 šampionáty	 i	 olympijské	 hry	 a	 má	 možnost	 se	 vyjadřovat	 ke	 všem	
připravovaným	změnám	na	mezinárodní	úrovni.	
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Oblastní	projektová	podpora	pro	rok	2018	

V	listopadu	 byly	 schváleny	 kapitoly	 Oblastní	 projektové	 podpory	 pro	 rok	 2018,	
v	rámci	 kterých	 mohou	 oblasti	 rozpočtovat	 a	 čerpat	 z	centrálního	 rozpočtu	
prostředky	na	realizaci	sportovních	a	vzdělávacích	akcí.	Přípravné	práce	probíhaly	od	
září	 na	 základě	 komunikace	 s	oblastmi	 ohledně	 jejich	 zkušeností	 a	 potřeb.	 Tyto	
náměty	 byly	 prostudovány	 a	 byly	 zahrnuty	 do	 struktur	 kapitol	Oblastní	 projektové	
podpory	pro	rok	2018.		
Nově	budou	moci	oblasti	čerpat	z	centrálního	rozpočtu	na	projekty	v	rámci	kapitol:	
Kapitola	I	 	 Příprava	na	ZZVJ	
Kapitola	II	 	 Začátečníci	a	hobby	jezdci	
Kapitola	III	 	 Talentovaná	mládež	do	18,	resp.	21	let	na	oblastech		
Kapitola	IV	 	 Středně	pokročilí	a	zkušení	jezdci		
Kapitola	V	 	 Podpora	účastníků	MČR	a	mezinárodních	šampionátů		
Kapitola	VI	 	 Kontinuální	vzdělávání	instruktorů	
Kapitola	VII	 	 Kontinuální	vzdělávání	na	úrovni	oblastí:	

- rozhodčí	a	styloví	rozhodčí	
- stavitelé	tratí	a	parkurů	
- ostatní	funkcionáři	závodů	
- pořadatelé	závodů	

Kapitola	VIII	 	 Podpora	pořadatelů	závodů	kategorie	B	a	C	
Kapitola	IX	 	 Oblastní	mistrovství	
Kapitola	X	 	 Technické	vybavení	oblastí	
	
Kapitoly	 jsou	 určeny	 pro	 všechny	 disciplíny.	 Jejich	 smyslem	 je	 podpora	 cílových	
skupin,	nikoli	podpora	pořadatelů	jednotlivých	akcí.	



Počty	dnů	jsou	volitelné	s	ohledem	na	specifika	jednotlivých	oblastí,	ovšem	povinné	
bude	dodržení	obsahových	vymezení	kapitol.	Komise	vzdělávání	připravuje	metodiku	
pro	teoretické	části	kapitol	a	kapitoly	kontinuálního	vzdělávání.	
Počty	účastníků	nejsou	stanoveny	v	limitech	s	ohledem	na	jednotlivé	disciplíny.	
Nejsou	 stanoveny	 plošné	 finanční	 limity	 na	 kapitoly	 jako	 celek,	 ale	 seznam	
uznatelných	nákladů	a	limity	pro	každý	druh	nákladu.	
V	průběhu	 roku	 bude	 možné	 na	 základě	 požadavku	 oblasti	 v	odůvodněných	
případech	přesouvat	rozpočty	mezi	jednotlivými	kapitolami	v	rámci	cílových	skupin.		
Je	žádoucí,	aby	evidence	projektů	OPP	probíhala	prostřednictvím	JIS,	čímž	se	zajistí	
transparentnost	a	 informovanost.	V	prosinci	bude	upřesněna	metodika	sestavování	
plánů	oblastí,	rozpočtování,	podmínek	realizace,	kontroly	a	vyúčtování.		

	
Cílem	nové	struktury	kapitol	OPP	je	větší	flexibilita	v	jejich	sestavování	dle	potřeb	
oblastí,	 které	mají	 různé	potřeby	plynoucí	 zejména	 z	různého	 zastoupení	 členské	
základny	 v	jednotlivých	 cílových	 skupinách	 a	 dále	 schopnost	 pokrýt	 potřebu	
podpory	všech	disciplín,	kdy	každá	má	svá	konkrétní	specifika.		V	neposlední	řadě	
nová	struktura	umožní	větší	transparentnost	alokace	finančních	prostředků	a	jejich	
použití	 především	 účelově	 na	 sport	 a	 vzdělávání.	 Stanovené	 limity	 zase	 zajistí	
dlouhodobou	 realizovatelnost	 kapitol,	 protože	 jen	 systematická	 dlouhodobá	
konzistentní	práce	přinese	požadované	výsledky.	
	

	
	

Galavečer	ČJF-	vstupenky	

Předprodej	na	Galavečer	ČJF	bude	zahájen	v	týdnu	od	11.12.2017.	Veškeré	
informace	naleznou	zájemci	na	speciálních	webových	stránkách,	do	kterých	je	zřízen	
vstup	z	hlavní	strany	webu	ČJF:	http://www.jezdeckygalavecer.cz		
		



	
	
	

Vzdělávání	

Pozvánky	na	refreshingy	FEI	stewardů	a	stavitelů	ve	Zduchovicích	
v	lednu	

V	 lednu	organizuje	ČJF	 ve	 spolupráci	 s	Resortem	Zduchovice	 FEI	 refreshing	pro	FEI	
stavitele	 parkuru	 ve	 dnech	 25.-27.1.	 	 (ředitel	 kurzu	 Frederic	 Cottier,	 asistent	 Arno	
Gego)	 a	 refreshing	 pro	 FEI	 stewardy	 26.-27.1.	 (ředitel	 Radovan	 Šálek,	 asistent	
Bohumil	 Rejnek).	 Přihlášky	 můžete	 posílat	 na	 email:	 veronika.jiroutova@cjf.cz	 do	
18.12.(	stavitelé)	a	do	19.12.2017	(stewardi).		
Více	informací	na	webu	ČJF.	

	
	

	



Semináře	 pedagogických,	 řečnických	 a	 prezentačních	 dovedností	
v	rámci	ČJF	

Na	 lednové	 celorepublikové	 setkání	 školitelů	 navázala	 ČJF	 dvěma	 specializovanými	
semináři	 pedagogických,	 řečnických	 a	 prezentačních	 dovedností	 pro	 užší	 okruh	
účastníků	pod	vedením	 Ing.	 Zdeňka	Mahlera.	 První	 ze	 seminářů	 se	 konal	 ve	dnech				
4.	 -5.	 listopadu	v	Olomouci,	druhým	termínem	pak	byl	11.	 -	12.	 listopad	v	Praze	na	
ČZU.	Obou	dvoudenních	seminářů	se	účastnilo	celkem	18	školitelů,	kteří	zdokonalili	
své	pedagogické	dovednosti	a	poskytli	velmi	pozitivní	zpětnou	vazbu.	
	

	
	

Sport	

Zahájilo	drezurní	SCM	

V	návaznosti	na	výběry	do	SCM	podle	nového	konceptu	podpory	mladé	reprezentace	
v	disciplínách	všestrannost	a	skoky,	proběhl	v	Kralovicích	dne	24.11.2017	výběr	i	do	
SCM	drezura.		

Stejně	 jako	 ve	 všestrannosti	 a	 ve	 skocích,	 byly	 vybrané	 dvojice	 výběrovou	 komisí	
rozděleny	 do	 skupiny	 A	 a	 B.	 Komise	 ustavená	 VV	 ČJF	 pracovala	 ve	 složení	 Dr.D.	
Schüle,	 MUDr.	 H.	 Žižková	 a	 L.	 Marešová	 a	 posoudila	 celkem	 34	 dvojic.	 Některým	
dvojicím,	 u	 kterých	 nebyl	 výběr	 v	pátek	 jednoznačný	 se	 věnoval	 Dr.	 Schüle	 ještě	
v	sobotu.	V	neděli	již	dvojice	pracovaly	s	trenéry	podle	rozdělení	ve	skupinách.	
Světově	 uznávaná	 kapacita	 Dr.	 Schüle	 bude	 předávat	 své	 zkušenosti	 jezdcům	 a	
především	 jejich	trenérům,	stejně	 jako	v	disciplíně	všestrannost	paní	Klingspor	a	ve	
skocích	 pan	 Nagel.	 Program	 vznikl	 na	 základě	 nové	 koncepce	 výběru	 a	 podpory	
mladé	reprezentace,	kterou	zástupci	oblastí	přijali	na	jaře	tohoto	roku	a	navazuje	na	
prioritu	 ČJF,	 kterou	 je	 zvyšování	 kvality	 práce	 trenérů,	 v	tomto	případě	přebíráním	
ověřených	zahraničních	zkušeností.	
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Malý	pohár	všestrannosti	2017	

Žebříček	 "	 Malý	 pohár	 všestrannosti	 "	 ročník	 2017	 zná	 své	 vítěze	 a	 umístěné	 .	 V	
tabulkách	umístěných	na	stránkách	komise	všestrannosti	naleznete	informace	o	tom,	
jak	přihlášené	dvojice	bodovaly	během	sezony.	Nejlepších	5	jezdců	z	každé	kategorie	
bude	 oceněno	 při	 Galavečeru	 disciplíny	 všestrannost	 24.	 února	 2018	 v	 Humpolci	 ,	
kde	přeberou	ocenění	a	poháry	věnované	firmou	Doucha	s.r.o.	,	která	převzala	nad	
letošním	ročníkem	záštitu.		
http://www.cjf.cz/discipliny/vsestrannost/aktuality/maly-pohar-vsestrannosti-2017/		
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Čeští	jezdci	úspěšní	na	finále	GCL	v	Dauhá	

Skvělými	 výkony	 se	 rozloučili	 čeští	 jezdci	 s	 letošním	 ročníkem	 Global	 Champions	
Tour.	 V	 Dauhá,	 které	 závěrečný	 díl	 nejprestižnější	 světové	 série	 v	 parkurovém	
skákání	 hostilo,	 pomohla	 Anna	 Kellnerová	 týmu	 Berlin	 Lions	 v	 Global	 Champions	
League	 ke	 13.	 pozici.	 Aleš	 Opatrný	 se	 v	 individuálním	 závodě	 probojoval	 s	VDL	
Fakirem	až	do	finálové	Grand	Prix,	v	níž	obsadil	21.	místo.	
	
Kellnerová	 v	 katarské	 metropoli	 výtečně	 zvládla	 především	 první	 část	 týmové	
soutěže,	v	níž	v	barvách	Berlin	Lions	s	Classicem	ani	 jednou	nechybovala.	Ve	druhé	
části	připsala	devět	trestných	bodů,	dohromady	 jich	s	belgickou	kolegyní	Cindy	van	
der	Straten	měly	osmnáct,	což	stačilo	na	13.	místo.	V	celkovém	hodnocení	soutěže	
obsadili	 berlínští	 Lvi	 ve	 své	 premiérové	 sezoně	 16.	 místo,	 když	 nejlepší	 výsledek	
zaznamenali	v	Londýně,	kde	se	vyšvihli	na	bronzový	stupínek.	
	
Aleši	Opatrnému	vyšla	skvěle	kvalifikace	do	Grand	Prix,	když	v	sedle	VDL	Fakira	ani	
jednou	 nechyboval,	 což	 se	 podařilo	 pouze	 jedenácti	 jezdcům,	 připsal	 jen	 jeden	
trestný	 bod	 za	 překročení	 času	 a	 mezi	 pětadvacítku	 nejlepších	 vstupoval	 ze	
čtrnáctého	místa.	V	samotném	vyvrcholení	soutěže	na	překážkách	s	výškou	160	cm	
chyboval	dvakrát	a	obsadil	21.	místo.		
	
V	příštím	ročníku	zavítá	světová	parkurová	elita	i	do	Prahy.	O2	arena	bude	v	prosinci	
2018	hostit	světovou	premiéru	Play	Offs	Global	Champions	League	pro	nejúspěšnější	
týmy	seriálu.		

	
Foto:CET,David	Horváth	
	
	
	

	



	

Ostatní	

Přihlášky	a	platby	na	ZZVJ	přes	JIS		

Od	1.11.2017	 je	v	 JIS	publikovaný	kalendář	vzdělávacích	akcí,	v	první	etapě	sloužící	
zejména	k	evidenci	a	přihláškám	na	ZZVJ.	Postupně	budou	do	vzdělávacího	kalendáře	
přibývat	 další	 typy	 akcí,	 jako	 jsou	 kurzy	 Instruktorů	 a	 trenérů,	 rozhodčích	 a	 také	
všechna	 povinná	 doškolování	 rozhodčích,	 stavitelů	 a	 pod.	 Vzdělávací	 modul	 bude	
nabízet	 i	možnost	vkládat	vzdělávací	akce	pořádané	přímo	subjekty	 registrovanými	
pod	ČJF	své	akce	typu	tréning	/	soustředění	a	seminář.	
	
Jedinou	podmínkou	pro	vložení	akce	subjektu	do	kalendáře	v	JIS	bude,	že	akci,	jejímž	
zaměřením	 je	 trénink	 osoby	 nebo	 koně	 povede	 Instruktor	 /	 Trenér,	 který	 řádně	
dokončil	 příslušný	 kurz	 pod	 hlavičkou	 ČJF,	 má	 uhrazené	 členství	 a	 licenci	 pro	
příslušný	 rok,	 nebo	 se	 jedná	 o	 zahraničního	 trenéra	 s	 příslušnou	 kvalifikací	 své	
národní	NF,	či	FEI.	
	
Od	1.11.	přihlášky	a	platby	na	ZZVJ	již	půjdou	výhradně	přes	JIS.	Přihlašování	na	akce	
bude	 velmi	 podobné	 přihlašování	 na	 závody	 a	 platby	 zase	 platbám	 za	 licence.	 Na	
akce,	kde	dochází	ke	 zvyšování	kvalifikace	zakončené	zkouškou,	budou	smět	osoby	
přihlašovat	 pouze	 zástupci	 subjektů.	Na	 ostatní	 akce	 budou	 pro	 přihlašování	 platit	
stejná	pravidla,	jako	pro	přihlašování	na	závody.	
	
Podrobný	 návod	 jak	 na	 přihlášky	 na	 ZZVJ	 (a	 nejen	 na	 ně)	 naleznete	 v	 nápovědě	
v	JIS	na	webu	ČJF:	https://www.jezdectvi.org/napoveda-vzdelani		
		

	
	
	


